
سرمربی تیم فوتبال استقلال با تمجید از »سیاوش یزدانی« و 
»محمدحسین مرادمند« گفت، آبی پوشان به خاطر آنها هم که 

شده باید قهرمان لیگ برتر شوند. 
 وضعیت استقلال 

فرهاد مجیدی در نشست خبری پیش از دیدار تیم فوتبال 
استقلال مقابل گل گهر سیرجان در هفته بیست ویکم 
لیگ برتر فوتبال، اظهارداشت: قبل از اینکه درباره بازی 
پیش رو صحبت کنم، باید از خبرنگاران به خاطر عدم حضورم 
در نشست های خبری در دو دیدار قبلی عذرخواهی کنم. 
وی در ادامه افزود: دوست دارم در مورد تیمی صحبت کنم 
که یکی از خوش شانسی های زندگی ام این است که هر روز 
بازیکنان آن را می بینم. بازیکنان خوب و شریفی که از نظر 
فوتبالی و رفتاری شایسته هستند. بازیکنانم با همه مشکلات 
خیلی زحمت کشیدند و خَم به ابرو نیاوردند و کار کردند. 
»افتخار می کنم سرمربی تیم بزرگی مثل استقلال هستم.«، 
سرمربی تیم فوتبال استقلال با بیان این جمله خاطرنشان 
کرد: بازیکنانم با همه مشکلاتی که بود با تمام وجودشان 
تلاش کرده و توقعات را بالا بردند. تیم ما پس از پنج پیروزی 
پیاپی مقابل نساجی با آن همه موقعیت گل به تساوی دست 
یافت. حال مان دو سه روز خوب نبود که نشان می دهد توقعات 
از تیم ما بالا رفته است. مشکلاتی داریم که فقط اختصاص به 

ما ندارد و بیشتر تیم ها امکانات شان در خور یک بازیکن 
فوتبال نیست. باشگاه استقلال می خواهد این امکانات 
را گسترده کند و مطمئن هستم بازیکنان جوان ما 

می توانند اتفاقات بزرگی را رقم بزنند. 
 جدایی بازیکنان 

مجیدی یادآور شد: 90 درصد انتخاب های ما برای 
جذب بازیکنان درست بوده است. تیم من پرانرژی 

و با بازیکنان جوان است که با عشق و علاقه این 
پیراهن را انتخاب کرده اند. هدف اصلی من و بازیکنانم 
قهرمانی است، حتی اگر دو بازیکن اصلی مان را به آن 
شکل به لیگ دسته اول ببرند. محمدحسین مرادمند 
و سیاوش یزدانی از نظر فوتبالی و شخصیتی بازیکنان 
موردعلاقه من بودند. همه بازیکنان می دانند آنها 
مثل چشمان من بودند. پیام من به »یزدانی« و 
»مرادمند« این است که به خاطر شما هم که شده 
باشد، جام قهرمانی را می گیریم. در مسیری که 
انتخاب کردم، دلایل زیادی برای قهرمانی داشتم 
و یک دلیل دیگر اضافه شده که آن هم »حسین« 
و »سیاوش« هستند. افتخار می کنم بازیکنانم با 
تمام وجود برای موفقیت و سربلندی تیم تلاش 

می کنند. 

 اعتراض
وی در مورد اعتراض استقلالی ها به ساعت برگزاری 
بازی های این تیم در مقایسه با پرسپولیس تصریح 
کرد: من نظر خاصی ندارم. در نیم فصل اول در 
10 مسابقه قبل از پرسپولیس بازی کردیم. با 
احترام به پرسپولیس و گل محمدی شاید 
آنها نیاز به این داستان ها نداشته باشند. من 
به خاطر ندارم استقلال و پرسپولیس در یک 
روز بازی داشته باشند و بازی اول شان 
در تهران باشد. رقابت بین استقلال و 
پرسپولیس است و حساسیت های 
جدولی را می بینیم. سهیل مهدی 
تشخیص داده است که این هفته 
اول استقلال بازی کند و سپس 
پرسپولیس. این برای اولین بار است 
که فکر کنم اتفاق می افتد. از اینجا 
به عنوان سرمربی استقلال می گویم 
می توانند در 10 هفته بعدی هم بازی 
استقلال را زودتر از پرسپولیس برگزار 
کنند، هیچ اشکالی ندارد! به طورکلی 
در مورد مشکلاتی که برای مان در 
رابطه با سربازی 2 بازیکن، سازمان 
لیگ و خودی  و ناخودی ها به وجود 
آوردند، مفصل در پایان فصل صحبت 

خواهم کرد. 

فرهاد مجیدی: 

به خاطر »یزدانی« و »مرادمند« باید قهرمان شویم
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دیدگــــــاه
کاهش جذابیت لیگ برتر 

به صورت کلی مسابقات لیگ برتر جذابیت کمتری داشت و 
دلیل آن فقدان حضور تماشاگران در ورزشگاه ها بود تا بتوانند 
فشار کافی به تیم های مدعی بیاورند. بازیکنان و مربیان 
چون از روی سکوها فشاری را حس نکردند برای بالابردن 
سطح بازی ها تلاش حداکثری نداشتند. مشکلات مدیریتی، 
تشکیلاتی، مالی، ارتباط متقابل بازیکنان و کادرفنی و... به 
شکلی بوده که نمی توان تعریف دقیقی از وضعیت تیم ها 
داشت. حتی سپاهان که امکانات نرم افزاری و سخت افزاری 
مناسبی دارد موفق به نمایش مطلوبی نشده است. استقلال 
و پرسپولیس تا اینجا بهتر از دیگر رقبا ظاهر شدند و گل گهر 
سیرجان اگر اسیر کسر 7 امتیاز نمی شد شاید در کورس 
قهرمانی بود. مس رفسنجان هم تیم خوبی است و اگر روند 
رو به رشد خود را ادامه دهد، فصل آینده از مدعیان جدی 
قهرمانی می شود. تیم فرهاد مجیدی عملکرد خوبی داشته و 
نسبت به ابتدای فصل بهتر عمل می کند ولی این تیم برنامه 
راهبردی ندارد. بیشتر پیروزی های استقلال روی قاعده 
مشخصی رقم نخورده و با خلق دو تا سه موقعیت در جریان 
مسابقه به یک گل رسیدند و در ادامه با ارائه برنامه های تدافعی 
از گل زده دفاع کردند. برخی بازیکنان جدید خیلی خوب با 
یکدیگر هماهنگ شدند اما نفراتی چون »ژستند« دور از حد 
انتظار ظاهر شدند و در ترکیب تیم جا نیفتادند. در مقابل 
گل گهر تلاش زیادی کرده تا جایگاه خوبی به دست آورد. 
امیر قلعه نویی که یک استقلالی باتعصب محسوب می شود 
برای آنکه ثابت کند حرفه اش مهم تر از علاقه اش است، با 
برنامه های متنوعی بازی می کند تا در تهران سه امتیاز را 
از فرهاد مجیدی بگیرد. اگر استقلال برنده شود جدی ترین 
مدعی باقی می ماند و هر نتیجه دیگری به سود پرسپولیس 
خواهد بود. در هفته های اخیر فوتبال زیباتری را از پرسپولیس 
در قیاس با ابتدای فصل می بینیم. اضافه شدن رامین رضاییان 
باعث ارتقای سطح کیفی سرخپوشان شده است. با این حال 
ایرادهایی در شکل بازی این تیم وجود دارد و هنوز به کیفیت 
صددرصدی نرسیده است. در مقابل صنعت نفت با توجه به 
کیفیت خوبی که تعدادی از بازیکنان این دارند در مسیر 
پیشرفت قرار دارد و با فراموش کردن خطر سقوط، به دنبال 
ایستادن در نیمه بالای جدول رده بندی است. نماینده آبادان 
خود را پیدا کرده و اگرچه انسجام تیمی لازم نداشته اما 
حریفی خطرناک برای قهرمان پنج دوره اخیر لیگ برتر است. 
اگر شاگردان علیرضا منصوریان کیفیت بالاتری نسبت به 
گذشته داشته باشند و فرصتی به پرسپولیس ندهند، برای 
کسب پیروزی بخت خوبی پیدا می کند. هر چند نمی تواند 
حدس خاصی درباره نتیجه این هفته دو تیم زد. سپاهان 
تمامی ابزارهای لازم را برای خلق موفقیت ندارد اما نتوانسته 
به بهترین شکل، از این امکانات بهره ببرد. اینکه مشکلات بر 
گردن محرم نویدکیا و دستیارش علی مرزبان می افتد، به نظرم 
جانب انصاف لحاظ نشده است. او به اندازه کافی زحمت 
کشیده و در برخی مواقع ایراد بر گردن بازیکنان است. این تیم 
بازی مهمی با فجرسپاسی دارد. نماینده شیراز که این توقع 
وجود داشت در رتبه بالاتری قرار بگیرد در جایگاه چهاردهم 
قرار دارد و باید نواقص خود را برطرف کند. پدیده مشهد 
مستعدترین تیم برای سقوط است و نفت مسجدسلیمان هم 
به رغم بازگشت محمود فکری در بند مشکلات زیادی بوده و 
احتمال سقوطش بسیار زیاد است. تراکتور هم نیمکت باثباتی 
ندارد و تغییرات جدیدی داشته است. شاید »ساغلام« با کمک 

محمد نصرتی بتواند ایرادهای این تیم را برطرف کند. 

ایسنا: میثم فدایی مدیرعامل فرابورس در نشست خبری 
آغاز واگذاری سهام استقلال و پرسپولیس به مردم، با بیان 
اینکه این شرکت قوانینی که باید رعایت کنند، گفت: از 
مدیران عامل دوباشگاه، هواداران، پیشکسوتان و بازیکنان 
می خواهم چه در عرضه اولیه چه در معاملات ثانویه از ایجاد 
هرگونه هیجان روی قیمت تابلو اجتناب کنند. زیرا اثرات 
هیجانی که در سال 1۳99 دیدیم بسیار ناگوار بود. پس 
خودداری کنند که ضرر و زیانی شامل کسی نشود. مدیرعامل 
فرابورس با بیان اینکه در عرضه اولیه سهام 10 تا 12 درصد 
به سهامداران خرد تعلق می گیرد، افزود: هر سهامدار خرد 

می تواند برای هر باشگاه ۳00 هزار تومان سفارش بگذارد. 

فوتبــالداخلــی

مسعوداقبالی
کارشناس فوتبال 

یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش از بازی با نفت 
آبادان از هفته بیست ویکم لیگ برتر اظهارداشت: خیلی 
خوشحالم در این شهر باصفا و خونگرم در کنار مردم خوب 
آبادان که همیشه مظهر خنده، عشق و مقاومت بودند حضور 
دارم. باید یاد و خاطره شهدای جنگ تحمیلی را زنده نگه 
داریم. آبادان از اولین شهرهایی بود که مورد تجاوز قرار گرفت 
اما با ایستادگی زیاد توانستند شهر را حفظ کنند. خیلی حس 
خوبی دارم وقتی به این شهر باصفا می آیم. از همه آبادانی ها 
به دلیل استقبال خوبی که از ابتدای ورود ما به شهر تا رسیدن 

به هتل داشتند تشکر می کنم. وی ادامه داد: بازی خیلی 
مهم و حساسی را پیش رو داریم. همه می دانیم هر هفته که 
به پایان بازی ها نزدیک تر می شویم، حساسیت ها هم بیشتر 
می شود. هر بازی شبیه فینال است و شاید بتوانم بگویم خود 
فینال است. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس اضافه کرد: بازی 
با صنعت نفت هم خیلی مهم است زیرا تیم خوبی نشان داده 
است. شروع زیاد خوبی نداشتند اما در ادامه خیلی بهتر شدند 
و نتایج خوبی به دست آوردند. به منصوریان بابت تیم خوبی 
که ساخته تبریک می گویم. صنعت نفت تیم کاملا هماهنگ، 

منظم، تکنیکی، دارای ایده و تاکتیک است. برای هیچکدام 
از دو تیم دیدار راحتی نخواهد بود. گل محمدی تصریح کرد: 
امیدوارم بتوانیم از موقعیت های خود خوب استفاده کنیم. از 
بازیکنانم انتظار دارم با تمرکز کامل، دوندگی و تلاش زیاد خود 
بتوانند بازی خوبی را به نمایش بگذارند. می دانیم بازی راحتی 
برای ما نخواهد بود و ان شاءا... با تمرکز کامل بازی خوبی انجام 
بدهیم. هدف ما قطعا کسب سه امتیاز است و امیدوارم دیدار 
خوبی از دو تیم شاهد باشیم تا هواداران لذت ببرند. دوست 
داریم نتیجه هم همانی باشد که ما انتظار داریم. وی درمورد 
نفرات غایب پرسپولیس مقابل صنعت نفت توضیح داد: 
هفته هاست امید عالیشاه، عیسی آل کثیر و سیامک نعمتی را 
در اختیار نداریم. میلاد سرلک هم به دلیل مصدومیت در بازی 

پیش رو نخواهد بود. سعید آقایی هم محروم است. 

یحیی گل محمدی: 

هر بازی برای پرسپولیس یک فینال است

آرمان ملی: رقابت های هفته بیست ویکم 
لیگ برتر در حالی امروز برگزار می شود که 
دیدار  تیم هایی  با  پایتخت  سرخابی های 

می کنند که سرمربیان استقلالی دارند. 
 استقلال و گل گهر 

در تقابل استقلال با گل گهر، امیر قلعه نویی 
و تعدادی استقلالی سابق قرار دارند که تلاش 
می کنند تا باردیگر توانایی های خود را مقابل 
تیم سابق خود نشان دهند. کادرفنی و بازیکنان 
استقلال هم نمی خواهند به هیچ وجه در این 
نبرد حیثیتی قافیه را واگذار کنند. همین 
موضوع سه امتیاز بازی را برای دو تیم از نان 
شب واجب تر کرده است. گل گهر امسال 
ترکیب پرستاره ای را در اختیار داشت و رویای 
قهرمانی را در سر می پروراند. سیرجانی ها اما 
با اشتباه در پرونده مهاجم خارجی خود، 7 
امتیاز جریمه شدند تا از کورس قهرمانی فاصله 
بگیرند. با این حال مدیریت و بازیکنان گل گهر 
هنوز هم که هنوز است خواهان برگرداندن 
امتیازات هستند، اتفاقی که بعید است رخ 
دهد. نکته قابل توجه این مسابقه، درباره بیژن 
حیدری داور بازی است که با وجود رابطه بد 
با قلعه نویی، حالا دوباره به عنوان قاضی بازی 
این تیم انتخاب شده است. سرمربی گل گهر 
فصل گذشته در شرایطی که اشتباهات داوری 
زیادی علیه تیمش پیش آمد، با مصاحبه ای 
وحشتناک علیه چند داور از جمله بیژن 
حیدری صحبت هایی انجام داد و اعلام کرد 
که چند داور در لیگ برتر  هستند که علیه تیم 
او سوت می زنند. حالا با وجود این شرایط باید 
منتظر ماند و دید اوضاع چگونه پیش می رود و 

رابطه این 2 نفر چگونه خواهد بود. 
 نظر قلعه نویی

امیر قلعه نویی پیش از دیدار گل گهر مقابل 
استقلال اظهارداشت: این هم یک فینال مانند 
چند بازی قبل ماست. شرایط جدول هم برای 
ما و هم برای آنها حساس است. ما می خواهیم 
به تیم های بالاتر نزدیک شویم و تیم های 
پایین تر نیز ما را تعقیب می کنند. وی افزود: 
استقلال در کورس قهرمانی است و به این 
امتیاز نیاز دارد. امیدوارم بازی خوبی برگزار 
شود. از تک تک بازیکنان مان تشکر می کنم 

به خاطر اینکه در این 4 هفته زحمات زیادی 
کشیدند. به خصوص بعداز آن اتفاقی که افتاد، 
شاید کمتر تیمی می توانست برگردد ولی با 
لطف خدا و اهل بیت)ع( این بچه ها با تلاشی 
که داشتند، مجموعه خوب باشگاه گل گهر و 
همکارانمان توانستیم تا حدودی خودمان را 
بازیابی کنیم و نتایج خوبی بگیریم. از 4 بازی 
گذشته 10 امتیاز گرفتیم و شرایط مان بهتر 
شده است. سرمربی گل گهر تصریح کرد: در 
این چند روز روی نقاط ضعف و قوت استقلال 
کار کردیم. امیدوارم بچه ها فرامین تاکتیکی 
را در نظم و ساختار دفاعی به نحواحسن انجام 
بدهند و همچنین از موقعیت هایی که به دست 

می آوریم نهایت استفاده را ببرند. 
 سپاهان و  فجرسپاسی 

تیم فوتبال سپاهان درحالی به مصاف 
فجرسپاسی می رود که در سه هفته اخیر 
به ترتیب مقابل هوادار، ذوب آهن و تراکتور 
نتیجه ای جز تساوی کسب نکرده است. 
طلایی پوشان که در این بین با بحران استعفای 
محرم نویدکیا، سرمربی خود نیز روبه رو شده 
بودند، سخت به دنبال پیروزی برابر فجرسپاسی 
هستند تا شاید رفته رفته به فرم خوب خود 
بازگردند و برای رقابت های آسیایی که از اواسط 
فروردین ماه سال آینده آغاز می شود نیز آماده 
شوند. توقف سپاهان در این سه هفته، فرصت 
را برای مس رفسنجان رده چهارمی مهیا کرده 
است که اختلاف را با سپاهان به دو امتیاز 

کاهش دهد و شاگردان نویدکیا خوب می دانند 
اگر بازهم لغزش داشته باشند، مس رفسنجان 
و گل گهر کاملا آماده گرفتن رتبه سوم جدول 
هستند. سپاهان در حالی ثلث سوم لیگ را 
آغاز می کند که با توجه به اختلاف 1۳ امتیازی 
تا صدرجدول، دیگر از کسب عنوان قهرمانی 
ناامید شده است و از اینجا به بعد تلاشش 
بیشتر برای حفظ همین رتبه سوم است. 
هرچند فصل آینده لیگ قهرمانان آسیا برگزار 
نمی شود، اما تا قبل از اعلام رسمی فدراسیون 
فوتبال درباره نحوه اختصاص سهمیه های 
آسیایی دو فصل بعد این مسابقات، همچنان 
می توان شانس کمی برای اهمیت داشتن رتبه 
سوم فصل جاری قائل بود؛ زیرا در شرایطی 
خاص مثل یکسان بودن قهرمانان جام حذفی؛  
لیگ و نایب قهرمان لیگ فصل جاری و فصل 
آینده، رتبه های سوم این دو فصل شانس کسب 
سهمیه پیدا می کنند. در سوی دیگر تیمی قرار 
دارد که برخلاف سپاهان برای باقی ماندن در 
لیگ تلاش می کند و دوست ندارد در نخستین 
سال پس از بازگشت مجدد به لیگ برتر ، دوباره 
به دسته پایین تر سقوط کند. فجرسپاسی که 
با 1۵ امتیاز در رتبه چهاردهم جدول ایستاده 
است، با نفت مسجدسلیمانِ رده پانزدهمی، 
تنها سه امتیاز اختلاف دارد و خطر سقوط 
را به خوبی احساس می کند. بالاتر از این تیم 
نیز تراکتور با یک امتیاز بیشتر حضور دارد 
که با توجه به پتانسیلی که این تیم از لحاظ 

بازیکن و مربی دارد، بعید است قافیه سقوط 
را به فجرسپاسی و نفت مسجدسلیمان ببازد. 

 پرسپولیس و صنعت 
 تیم فوتبال صنعت نفت آبادان هفته گذشته 
برابر تیم گل گهر سیرجان شکست خورد و با 
کسب 27 امتیاز در جایگاه هشتم قرار گرفت. 
شاگردان منصوریان قصد دارند با برتری برابر 
تیم پرسپولیس شکست هفته قبل را جبران 
کنند. در آن طرف، تیم فوتبال پرسپولیس 
هفته گذشته با برتری برابر تیم مس رفسنجان 
و کسب 4۵ امتیاز در رتبه دوم جدول رده بندی 
باقی ماند و اختلاف امتیازی اش را با تیم 
استقلال صدرنشین لیگ برتر  فوتبال کاهش 
داد. حامد لک دروازه بان پرسپولیس در بازی 
با تیم گل گهر سیرجان با خروج اشتباهش 
باعث گلزنی حریف شد و همین موضوع باعث 
شد که گل محمدی در بازی با تیم مس از 
احمد گوهری استفاده کند، اما به نظر می رسد 
که »لک« در بازی با تیم صنعت نفت آبادان 
دوباره در ترکیب اصلی قرار بگیرد. شاگردان 
گل محمدی قصد دارند با برتری برابر تیم 
صنعت نفت آبادان همچنان در کورس رقابت 
با استقلال برای قهرمانی بمانند. »تیمروف« 
مهاجم ازبکستانی با تیم پرسپولیس قرارداد 
امضا کرده و قرار است خط حمله سرخپوشان با 
حضور این بازیکن تقویت شود. میلاد سرلک، 
امید عالیشاه، سیامک نعمتی و عیسی آل کثیر 
به علت مصدومیت و سعید آقایی به علت 
محرومیت نمی توانند تیم پرسپولیس را در 
این بازی همراهی کنند. بازی رفت 2 تیم 
با نتیجه یک بر صفر به نفع تیم صنعت نفت 

آبادان به پایان رسید. 
 برنامه دیدارها 

یکشنبه 1۵ اسفند 1400
پدیده .................................................  تراکتور 
مس رفسنجان .............  نفت مسجدسلیمان
پیکان................................... نساجی مازندران
آلومینیوم اراک ...................................  هوادار

فولادخوزستان .............................  ذوب آهن 
استقلال..............................  گل گهرسیرجان

سپاهان ......................................  فجرسپاسی 
صنعت نفت آبادان ......................  پرسپولیس

امید نمازی مربی سابق تیم ملی و سرمربی 
اسبق ذوب آهن در خصوص مربیگری اش در لیگ 

آمریکا و احتمال بازگشت به ایران صحبت کرد. 
 از وضعیت »هیوستون.دینامو« در لیگ 

MLS آمریکا بگویید! 
یک سال ونیم است که در هیوستون.دینامو 
مشغول به مربیگری هستم. این تیم در سه فصل 
قبلی در انتهای جدول بود، اما با وجود اینکه در 
لیگ MLS تیم ها سقوط نمی کنند اما این تیم 
را به شرایط بهتری رسانده ایم. ما به دنبال ایجاد 

شرایط بهتری هستیم. 
 قراردادها در آمریکا به چه صورت است؟

در اینجا مدت قراردادها دو تا چهار فصل بسته 
می شود و برای هماهنگی تیم و بازیکنان به مربیان 
زمان می دهند؛ ضمن اینکه شرایط مالی در اینجا 
روزبه روز در حال پیشرفت است. پرداخت قرارداد 
هیچ یک از اعضای تیم حتی یک روز هم عقب 
نمی افتد؛ درحالی که پرداخت دستمزدها مساله ای 
است که در ایران همیشه اعضای یک تیم با آن 

روبه رو هستند. 
 در چند سال گذشته همه از سطح بالای 
لیگ MLS آمریکا گفته اند، نظرتان چیست؟

سطح این لیگ تا حدی شده که مربیان 
 MLS طرازاول اروپایی به دنبال مربیگری در
هستند و همین موضوع باعث شده رقابت در بین 
مربیان زیاد شود. حتی خیلی از مربیان لیگ برتر 
 MLS ایران آرزوی این را دارند که روزی در لیگ
آمریکا فعالیت کنند؛ استعدادش را هم دارند. 
خوشبختانه این فرصت برای من ایجاد شده که 
اینجا به کارم ادامه دهم و امیدوارم روزی بتوانم 
سرمربیگری یک تیمی در لیگ برتر آمریکا را به 

عهده بگیرم. 
 ممکن است به ایران بازگردید و دوباره 

در کشور فعالیت کنید؟
اگر در ایران شرایطی باشد که بتوانم ایده و 
فلسفه خودم را در تیم پیاده کنم، فوتبال مدرن 
مورد علاقه ام را در ایران باب کنم و حتی سایر 
تیم ها از این سبک الگوبرداری کنند، علاقه 

بیشتری به فعالیت در ایران دارم. 
 در چه صورت به فعالیت خود در  ایران 

ادامه خواهید داد؟
در ایران باشگاه ها باید با یک استراتژی مناسب، 
روی تیم های پایه و بزرگسالان تمرکز کنند. من 
خیلی علاقه مندم که بیایم و در کشور خودم کار 
کنم. در ایران سپاهان از لحاظ سخت افزاری 
و مدیریت بسیار فوق العاده است. اما وقتی 
باشگاه های دیگر را نگاه می کنید اکثرشان از 

لحاظ مالی ورشکسته اند.

گفـــتوگـــو

  CAS به رأی عادلانه دادگاه
امیدواریم

ابراز  جودو  فدراسیون  رئیس  ایسنا: 
امیدواری کرد، رای دادگاه بین المللی حکمیت 
ورزش عادلانه و به نفع جودوی ایران باشد. 
آرش میراسماعیلی درباره سفر به عراق و دیدار 
با مسئولان ورزش این کشور، اظهارکرد: 2 
دیدار مهم با مسئولان ورزش عراق داشتیم. در 
اولین دیدار به همراه رئیس فدراسیون جودوی 
عراق و دبیر فدراسیون با رئیس کمیته المپیک 
عراق دیدار و گفت وگوی بسیار خوبی در رابطه 
با امضای تفاهمنامه میان فدراسیون های دو 
کشور و راه های افزایش همکاری ها داشتم 
که با استقبال رئیس کمیته المپیک عراق و 
اعلام حمایت وی روبه رو شد. وی همچنین 
از تیم جودوی ایران به خاطر حضور در اردوی 
مشترک با عراق قدردانی کرد. میراسماعیلی 
در ادامه درباره آخرین وضعیت پرونده شکایت 
مجدد ایران از فدراسیون جهانی جودو به 
دادگاه CAS، گفت: قرار بود 2۵ فوریه )6 
اسفند( رای صادر شود اما ایمیلی به دست ما 
رسید مبنی بر اینکه به دلیل حساسیت بالای 
پرونده و نیاز به بررسی بیشتر داوران، اعلام 
رای یکماه دیگر تمدید شده است. طبیعتا 
می توانیم به این موضوع مثبت نگاه کنیم از 
این بابت که پرونده حساس است و ما نیز دائما 
در حال رایزنی هستیم. امیدواریم روند بررسی 

عادلانه باشد و به رای امیدوار هستیم. 

خارجازمستطیلسبز

امید نمازی: 
 »MLS«حضور در لیگ

 آرزوی مربیان 
است

خـــبر
تماس »یونایتد« با مدیر 

»لواندوفسکی«
روبرت لواندوفسکی که در دو سال اخیر 
موفق شده عنوان بهترین بازیکن جهان را 
برای دو سال متوالی به خود اختصاص دهد، 
شایعاتی در خصوص آینده حرفه ای اش 
که  است  حالی  در  این  است،  مطرح 
قرارداد فعلی اش با بایرن.مونیخ در پایان 
ماه ژوئن 202۳ منقضی می شود. باشگاه 
منچستریونایتد نسبت به خدمت گرفتن 
علاقه مند  باواریایی ها  لهستانی  مهاجم 
است و به همین منظور با مدیر برنامه های او 
تماس گرفته اند و وضعیت او را جویا شده اند. 
در سوی دیگر بایرن.مونیخ »هالند« را 
به عنوان جانشین احتمالی لواندوفسکی در 
نظر دارد اما برای جذب این مهاجم نروژی 
باید با باشگاه هایی همچون رئال مادرید، 
و  چلسی  بارسلونا،  پاری سن ژرمن، 

منچسترسیتی رقابت کنند. 

برگزاری دیدارهای هفته بیست ویک لیگ برتر  

تقابل هفتگی مربیان استقـــــلالی 

      تقابل
یکی از تقابل های تمرین پرسپولیس، میان رضاییان و 
ترابی شکل گرفت. رضاییان با گامی بلند پایش را جلوی 
توپ ترابی گذاشت و شماره 9 پرسپولیس هم برای از 

دست ندادن توپ تلاش کرد. 

        دیدار
کاروان تیم فجرسپاسی پیش از بازی با سپاهان با توجه 
به حضور در اصفهان بر سر مزار محمود یاوری حضور 
یافتند و ضمن اهدای گل و ادای احترام برای آن مرحوم 

طلب آرامش کردند.

              پوشش
لیونل مسی همیشه مورد توجه بوده اما این بار ستاره 
آرژانتینی به دلیل پوششی که برای دیدار با رومئو.بکام، 
پسر یکی از بزرگترین فوتبالیست های سابق انگلیس، 

انتخاب کرده مورد توجه قرار گرفته است.

ت
شــ

سنو
عک

 پل.پوگبا که قرارداد فعلی اش با منچستریونایتد در پایان 
فصل جاری منقضی می شود و به نظر نمی رسد قرارداد جدیدی 
را با این باشگاه امضا کند، ممکن است پس از 6 سال حضور در 
فوتبال باشگاهی انگلیس به جمع راه راه پوشان تورین بازگردد چرا 
که ماسیمیلیانوآلگری از همکاری مجدد با این هافبک 28ساله 
استقبال می کند. هافبک فرانسوی شیاطین سرخ که بین سال های 
2012 تا 2016 عضو یوونتوس بود و با بازی های درخشان در این 
تیم و ثبت ۳4 گل زده و 40 پاس گل در 178 بازی، در نهایت در 
تابستان 2016 با عقد قراردادی به ارزش 10۵ میلیون یورو که در 
آن زمان رکورد جهانی نقل وانتقالات بود، به جمع شیاطین سرخ 
بازگشت. روزنامه ایتالیایی »گاتزتادلواسپورت« گزارش داد؛ 
یوونتوس از اطرفیان پوگبا خواسته است از هر پیشنهادی که 
این بازیکن دریافت می کند، اطلاع حاصل پیدا کنند. طبق این 
گزارش؛ یوونتوسی ها خود را آماده ارائه پیشنهادی وسوسه انگیر 
به هافبک فرانسوی شیاطین سرخ می کنند و در تلاش برای 

متقاعدکردن او برای بازگشت به جمع راه راه پوشان 
تورین هستند. این روزنامه مدعی شده است که 
یوونتوس قصد دارد به پوگبا پیشنهاد دستمزد 
7.۵ میلیون یورو در سال بدهد، درست به اندازه 

دستمزد دوشان ولاهوویچ اما دستمزد 
این هافبک فرانسوی با پاداش های در 
نظر گرفته شده به طور خالص می تواند 
به 10 میلیون یورو در سال برسد. 
براساس این گزارش؛ یوونتوس در 
نظر دارد قراردادی سه ساله به پوگبا 

پیشنهاد دهد. 

بیــنالمــلل


